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HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-12-17, § 25 

 

 Tid Torsdagen den 17 december 2009 kl 17.00 –  19.00 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 21 december 2009 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Åsa Romson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M) ordförande  

Åsa Romson (MP) vice ordförande  

Hugo Nordenfelt (M)  

Lena Bring (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Ulla Jöhnk (S)  

  

  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (M) tjänstgörande 

Nils Ingelström (M)  

Björn Gülich (M)  

Harald Eriksson (M)  

Gustav Åkerblom (FP)  

Christian Carlsson (KD)  

Gerd Sjöberg-Granlund (S)  tjänstgörande  

Hassan Said Mahamed (S) tjänstgörande  

Carina Paulsson (S)  

Fredrik Canerstam (S)  

Charles Berkow (MP)  

Tina Kratz (V)  tjänstgörande  

 
 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Daniel Valiollahi (M), Godfrey Etyang (S), 

Karin Wanngård (S) och Stellan F Hamrin (V) samt av ersättarna Aysin Hartzell (M) 

och Maria Östberg Svanelind (S) 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. Närvarande var 

också föredragande tjänstemän, miljöförvaltningens avdelningschefer och biträdande 

borgarrådssekreterare Tobias Holdstock. 

 

 



  

 
 § 25 Övrigt 

 
Förvaltningsdirektör Gunnar Söderholm informerar om utfallet av 2009 års 

medarbetarenkät. Ordföranden Ulla Hamilton gratulerar alla på förvaltningen som 

bidragit till det goda resultatet. 

 

Vidare presenterar Gunnar Söderholm rapporten Bromma Flygplats – Rapport från 

Miljööverdomstolen.  

 

Slutligen berättar direktören om vad som planeras under miljöhuvudstadsåret, om 

omständigheterna runt tunnelbaneincidenten i samband med bergvärmeborrning på 

Wollmar Yxkullsgatan samt att Stockholm kommit på andra plats efter Köpenhamn i 

Siemens European Green City Index. 

 

Avdelningscheferna informerar om aktuella ärenden och händelser, bl.a. berättar 

Gustaf Landahl att beslut om stöd från delegation om hållbara städer har fattas till 

förmån för miljö- och hälsoskyddsnämnden. 

 

Nämnden fick vidare information om Miljöbilar i Stockholm, Hosanna-projektet 

(bullerbekämpning) och en demonstration av den nya E-tjänsten för ansökan om 

bergvärmetillstånd.  

 

Ordföranden Ulla Hamilton önskar nämnden och förvaltningens tjänstemän en god jul 

och tackar för ett gott samarbete under året. Vice ordföranden Åsa Romson önskar 

ordföranden Ulla Hamilton en god jul på nämndens vägnar. 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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